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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 12. ŘÍJNA 2017 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph. D., prof. Ing. Jan Vašák, CSc., Ing. Martin 
Pisarčík, doc. Ing. Martin Böhm, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Jan Kašpar, Ph.D., Ing. Jiří Procházka, 
Ing. Tomáš Svoboda, prof. Ing. Jan Vymazal, doc. Ing. Petra Šímová, Ph.D., prof. RNDr. Michael Komárek, Ph. D., 
Ing. Martin Šikola, Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Ing. Martin Kotek, Ph.D., Ing. Viktor Kolář, Bc. Vojtěch Novák, Mgr. 
Ing. Pavel Michálek, Ph.D., Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., Ing. Jan Borák, Bc. Aneta 
Kučerová, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., Ing. Marie 
Netopilová, Ing. Hynek Roubík, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Jana Burianová 

prof. Ing. Jiří Balík, CSc., dr. h. c., Ing. Jana Vohralíková, JUDr. František Janouch 

omluveni: Ing. Petr Ouředníček, doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., PaedDr. Dušan Vavrla 

odchod: 9:15 Bc. Novák; 10:15 Ing. Orsák, prof. Vymazal, Ing. Michálek; 10:20: doc. Nakládal, Ing. Kašpar 

program 

 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU a přivítal členy AS ČZU  

Kontrola zápisu 

 Ing. Votruba se dotázal na připomínky k zápisu z minulého zasedání 

 v diskuzi vystoupili: prof. Komárek 

 Ing. Votruba vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání v upraveném znění (překlep) 

 pro: 29; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti ČZU v Praze 
2016 – 2020 pro rok 2018 (Aktualizace Dlouhodobého záměru ČZU pro rok 
2018 

 rektor představil předkládaný materiál a informoval o jeho schválení na Kolegiu rektora a projednání 
ve Vědecké radě ČZU 

 v diskuzi vystoupili: --- 
 pro: 29; proti: 0; zdržel se: 0 

1.      Kontrola zápisu  

2. 
    Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti ČZU v Praze 2016 – 2020 pro  
    rok 2018 (Aktualizace Dlouhodobého záměru ČZU pro rok 2018) 

3.            Jednací řád Vědecké rady Fakulty životního prostředí ČZU 

4. Jednací řád Vědecké rady Technické fakulty ČZU 

5. Přijímací řízení pro akademický rok 2018/2019 na IVP ČZU v Praze 

6. Různé 
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> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN REALIZACE STRATEGICKÉHO ZÁMĚRU VZDĚLÁVACÍ A TVŮRČÍ ČINNOSTI ČZU 

V PRAZE 2016-2020 PRO ROK 2017 (AKTUALIZACI DLOUHODOBÉHO ZÁMĚRU ČZU PRO ROK 2017) 
 

Jednací řád Vědecké rady Fakulty životního prostředí ČZU  

 Ing. Šímová představila předkládaný materiál 

 Ing. Mikšík přednesl stanovisko legislativní komise, která doporučuje materiál ke schválení 

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 29; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD VĚDECKÉ RADY FAKULTY ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ ČZU     
 

Jednací řád Vědecké rady Technické fakulty ČZU  

 Ing. Mikšík přednesl stanovisko legislativní komise, která doporučuje materiál ke schválení 

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 29; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD VĚDECKÉ RADY TECHNICKÉ FAKULTY ČZU     
 
 

Přijímací řízení pro akademický rok 2018/2019 na IVP ČZU v Praze 

 doc. Dytrtová představila předkládaný materiál 

 rektor konstatoval, že materiál byl projednán i Kolegiem rektora 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 29; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE PŘEDLOŽENÝ MATERIÁL  
 

Různé 

 zástupci do RVŠ – Ing. Votruba v předchozích týdnech žádal zástupce fakultních senátů ČZU, aby 
nominovali své zástupce do AS ČZU. Vzhledem k ukončení funkčního období stávajících AS však 
nepovažuje za vhodné nominovat zástupce nyní, tato záležitost byla projednána přímo na RVŠ a bylo 
přislíbeno, že budou zástupci akceptováni i během prosince 2017; 
Ing. Michálek požádal o kontrolu tabulek s přítomností a omluvami na zasedáních RVŠ; 
rektor poděkoval všem zástupcům ČZU za dobrou práci v RVŠ 

 Ing. Votruba informoval, že obdržel žádost o návrhy kandidátů do seznamu hodnotitelů, doporučuje 
materiálu zvýšenou pozornost; rektor informoval, že vyzval děkany, aby proaktivně hledali zástupce 
z řad studentů 

 kvestorka informovala o záležitostech projednávaných na předchozích zasedáních Správní rady ČZU  

 rektor podrobně informoval o plánované přestavbě auly 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Orsák, Ing. Vohralíková, prof. Balík, prof. Kokoška, doc. Dytrtová, Ing. 
Benešová, doc. Böhm, Ing. Michálek, Ing. Mikšík, Ing. Votruba 

 rektor se dále vyjádřil k financování ČZU, které bylo zmíněno v prezentacích v rámci setkání 
Akademické obce ČZU; 
Ing. Votruba poděkoval rektorovi za jeho vyjádření 

 Ing. Benešová upozornila na problematiku nebezpečnosti přecházení silnice před areálem ČZU; Ing. 
Borák se vyjádřil, že tato záležitost je již řešena s Městskou částí Praha-Suchdol 
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 termín jednání AS ČZU bude upřesněn podle předložených dokumentů z fakult, stejně tak bude 
upřesněn i termín konání Akademické obce ČZU 
 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

   
 
 
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH. D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 
 
 

 


